
Referat	–	bestyrelsesmøde	Gauerslund	IF	–	28.	november	2017	

Afbud:	Lilian,	Anders	

Deltagere:	Frank,	Allan,	Carsten,	Thomas,	Lars	Peder	

	

Forretningsfører:		

Frank	orienterede	om,	at	Pia	har	sagt	op	af	private	årsager.	

Det	er	besluttet	at	der	forsøges	ansat	en	ny	forretningsfører.	Frank	genopslår	stillingen.	

	

Økonomi:	

Der	er	efter	generalforsamlingen	ingen	kasserer.	Frank	undersøger	mulighederne	for	at	få	DGI	og	et	
alternativ	til	at	varetage	opgaven.	

Der	er	aftalt	et	møde	i	bestyrelsen	den	17.12.2017	kl.	9-12	til	at	lave	en	model	for	økonomisk	rapportering	
og	ny	kontoplan.	

Der	er	modtaget	oplæg	på	skur,	som	medfører	en	investering	på	tkr.	400.	Der	arbejdes	med	forskellige	
former	for	finansiering.	Bestyrelsen	har	tilkendegivet	at	ville	bidrage	med	tkr.	200.	

Frank	tager	fat	i	Oldboys	i	fht.	deres	bidrag	til	finansiering	af	skur.	

	

IKC		

Frank	orienterede	om,	at	der	ikke	er	noget	nyt	at	berette	om	fra	IKC	siden	sidste	bestyrelsesmøde.	

	

FCM		

Frank	orienterede	omkring	arrangementer	i	den	kommende	tid.	

	

Årshjul	

Gennemgang	af	Thomas.	

	

Div.	

Sponsor	arrangement	i	fbm.	sidste	1.	HS	hjemmekamp	måtte	aflyses,	da	der	kun	var	1	tilmeldt.	

Dato	for	sommerfest	på	Brejning	Hoved	bliver	den	9.	juni.	

Sportsdag	bør	ikke	lægges	samme	dag	som	festen	på	Brejning	Hoved,	men	kan	godt	lægges	sammen	med	
Tartelet	arrangement.	Det	forsøges	at	lægge	sportsdagen	den	16.	juni.	



Gadefodbold	skal	forsøges	puttet	ind	i	”festugen”.		

Der	er	møde	med	Sportmaster	den	30.11.2017,	hvor	vi	får	et	overblik	over	det	samlede	engagement.	Til	
mødet	foreslås	om	ikke	Sportmaster	kan	levere	en	webshop	hvor	spillertøj	kan	bestilles,	så	det	aflaster	
klubbens	administration	i	forbindelse	hermed.		

	

Tøjvalg:	

Der	præsenteres	nogle	nye	spillersæt	til	næste	bestyrelsesmøde,	hvoraf	der	vælges	3	sæt	som	lægges	ud	til	
valg	hos	medlemmerne.	


